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Besluitenlijst van de openbare raadsvergadering, gehouden op 11 juli 2019 
  
Aanvangstijd:  19.30 uur 
Eindtijd: 23.10 uur  
Locatie:  Raadszaal van het gemeentehuis van Huizen 

 
 

 Aanwezig: 
 

 
26 Raadsleden: 
(fv=fractievoorzitter) 
 

• VVD-fractie: 
J.H. Prins (fv), J. Bartlema, S.H. van Klink, J.W. Meijerman, W.H. Holtslag, J. Ribberink  
 

• Fractie Dorpsbelangen Huizen: 
mw. M.K. Rebel (fv), J.B.R. Driessen, L. Schaap 
 

• CDA-fractie: 
R.H. Rebel  (fv), R. Woudsma 

 

• D66-fractie:  
mw. K. van Werven (fv), P. Lekkerkerker, B. Schröder  

 

• PvdA-fractie:  
S. van der Pas (fv), K. Gencer, mw. M.N. Leeuwin 

 

• GroenLinks-fractie: 
mw. K.S. Rienstra (fv), mw. M.J. van den Berge, mw. M.E. Lemmens 

 

• ChristenUnie-fractie: 
W. Doorn (fv), mw. M. Terlouw 
  

• Fractie Leefbaar Huizen: 
R.W. de Bruijn (fv), mw. F.F.H van der Kleij, F.E.R. Koning 

 

• SGP-fractie: 
R.J.C. Bource (fv) 
 
 

Voorzitter en griffier 
• K.S. Heldoorn, voorzitter  
• J. Veenstra, raadsgriffier 
 

Wethouders: 
R.G. Boom (vanaf 19.50 uur), G. Rebel, mw. M.L.C. Verbeek, M.W. Hoelscher 
 

 
 

Afwezig:   
 
• mw. D.C. van Deutekom (CDA) 
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1. Opening en mededelingen 
• De voorzitter opent de vergadering en verzoekt de aanwezigen om een moment stilte. 
• Hij meldt dat: 

o bericht van verhindering is ontvangen van mevrouw Van Deutekom (CDA) en dat 
wethouder Boom de vergadering op een later moment zal bijwonen; 

o de heer Van der Pas jarig is en de traktatie bij de koffie/thee van hem is; 
o overeenkomstig de traditie er ook in deze laatste raadsvergadering voor de zomer 

schepijs zal zijn, maar de vergadering daarvoor niet zal worden geschorst en iedereen op 
de zitplaats een bekertje met schepsijs zal krijgen. 

• Mevrouw Prins (VVD) spreekt de burgemeester toe vanwege de hem bestuurlijk toebedeelde 
rol bij de aanpak van Fonteinkruid.  
In reactie hierop geeft de burgemeester aan dat hij hoopt bij zijn vertrek een spoorboekje 
kan presenteren hoe de problematiek meest effectief bestuurlijk aan te pakken. 

 
2. Vaststelling agenda 
• Naar aanleiding van een vraag daarover van mevrouw Rienstra (GroenLinks), geeft de raad 

aan geen behoefte te hebben aan een besloten behandeling van agendapunt 10 “Opheffen 
geheimhouding Deloitte rapportage”. Daardoor is er ook geen aanleiding om het punt als 
laatste op de agenda te behandelen, wat het voorstel van mevrouw Rienstra was als er wel 
behoefte zou zijn aan besloten behandeling. 

• Vervolgens is de agenda ongewijzigd vastgesteld.  
 

3.1 Vaststelling besluitenlijst van de openbare raadsvergadering van 6 juni 2019 
• Ongewijzigd vastgesteld. 
 
3.2 Vaststelling notulen van de openbare raadsvergadering van 6 juni 2019 
• Ongewijzigd vastgesteld. 
 
3.3 Vaststelling besluitenlijst van de openbare raadsvergadering van 17 juni 2019 
• Ongewijzigd vastgesteld. 
 
3.4 Vaststelling notulen van de openbare raadsvergadering van 17 juni 2019 
• Ongewijzigd vastgesteld. 

 
4. Ingekomen stukken 
• Is vastgesteld met inachtneming van de volgende wijziging. 

 
Rubriek A:  

• Op voorstel van mevrouw Terlouw (ChristenUnie) wordt besloten om brief A2 (brief  van 
Dutch Child Center over “Systeemfouten bij jeugdorganisaties en rechterlijke macht”) over te 
hevelen naar rubriek E (= behandelen in de commissie, waarna de commissie via de lijst van 
ingekomen stukken de raad advies geeft over de uiteindelijke wijze van afdoening). Mevrouw 
Terlouw stelt voor om dit stuk in de commissie te behandelen in combinatie met de 
rapportage van Significant over jeugdzorg, die besproken is in de rekenkamercommissie. 

 
Rubriek C 

• Op voors tel van mevrouw Leeuwin wordt besloten om brief C1 (brief van inwoner van 
Huizen over “woningnood 55-plussers” over te hevelen naar rubriek D (= schriftelijk laten 
beantwoorden door het college + de raad krijgt een kopie van de antwoordbrief). Daarbij 
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spreekt ze de hoop uit dat in de antwoordbrief ook gewezen wordt op de mogelijkheid van 
cliëntondersteuning omdat niet iedereen de weg weet in dit soort zaken. 

 
5. (Schriftelijke) mededelingen van en beantwoording van raadsvragen door het college en de 

burgemeester 
• Er waren geen (mondelinge) mededelingen. 
 
6. Overzicht stand van zaken uitwerking moties en initiatiefvoorstellen 
• Wethouder Verbeek beantwoordt enkele vragen van de heer Doorn (ChristenUnie) over de 

motie “Toewijzing Floriade 2022 aan Almere”. 
Vervolgens wordt besloten om deze motie van de lijst van initiatiefvoorstellen en moties af  
te voeren. 

• Voor het overige voor kennisgeving aangenomen. 
 

7. Hamerstukken  
7.1 Arbeidsbewerkingsplan “Werken aan werk” 2019-2022 
• Conform voorstel besloten. 

 
8. Regionale Samenwerkings Agenda (RSA) 2019-2022 
• Bij de behandeling is door mevrouw Rienstra (GroenLinks) namens haar fractie en mede 

namens de SGP-fractie, een amendement (A1) ingediend over “Woningbouw in 
Wijdemeren”, dat de volgende wijziging van het door het college voorgestelde beslispunt 1 
onder a behelst: 
‘….., en dat de zinsnede " Daarnaast pleit de gemeente Wijdemeren voor de mogelijkheid om 
aan de randen van haar dorpen woningbouw mogelijk te maken" onder het kopje 
“Woningbouw” op blz. 17 wordt geschrapt’. 
Het amendement is met 14 stemmen tegen en 12 voor verworpen. Voor het amendement 
stemden de fracties van VVD, GroenLinks, ChristenUnie en SGP. De overige fracties stemden 
tegen. 

• Bij de behandeling is door mevrouw Rienstra (GroenLinks) namens haar fractie een 
amendement (A2) ingediend over “Mobiliteit”, dat de volgende wijziging van het door het 
college voorgestelde beslispunt 1 onder a behelst:  
‘….., en dat bij het speerpunt “Een bereikbaar Gooi en Vechtstreek” bovenaan pagina 12 de 
tekst bij de eerste bullet als volgt wordt gewijzigd in (wijziging onderstreept): “Gezamenlijke 
ontwikkeling van bereikbare, aantrekkelijke en toegankelijke OV-knooppunten van waaruit 
werk, wonen en recreëren te bereiken zijn.’ 
Het amendement is met 14 stemmen voor en 12 tegen aangenomen. Voor het amendement 
stemden de fracties van VVD, PvdA, GroenLinks en ChristenUnie. De overige fracties stemden 
tegen. 

• Bij de behandeling is door mevrouw Leeuwin (PvdA) namens haar fractie en mede namens de 
fracties van ChristenUnie en SGP, een amendement (A3) ingediend over “Urgentie in de regio 
voor meer woningen in het betaalbare segment”, dat de volgende wijziging van het door het 
college voorgestelde beslispunt 1 onder a behelst: 
‘…. en dat de tekst op pagina 17 onder het kopje “Woningbouw” als volgt wordt gewijzigd 
(wijziging cursief): “Hilversum en Weesp hebben in hun zienswijze aandacht gevraagd voor 
de verdeling van het lage en middensegment over de gemeenten. Daarnaast pleit 
Wijdemeren voor de mogelijkheid om aan de randen van haar dorpen woningbouw mogelijk 
te maken. Het regiobestuur onderschrijft de hoge urgentie in de regio voor meer woningen in 
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het betaalbare segment. Daarom zal zij in overleg met haar partners (gemeenten, 
woningbouwcorporaties e.a.) op korte termijn met concrete voorstellen over de te maken 
strategische keuzes richting de gemeenten komen. Daarbij zal onder meer gekeken worden 
naar de scheve verdeling van het lage en midden segment over de diverse gemeenten, naar 
de transformatie van winkels en bedrijven, als ook naar de grote behoefte aan woonruimte 
voor één-persoonshuishoudens. Dit laatste rechtvaardigt een apart toegesneden inspanning.’ 
Het amendement is met 14 stemmen tegen en 12 voor verworpen. Voor het amendement 
stemden de fracties van D66, PvdA, GroenLinks, ChristenUnie en SGP. De overige fracties 
stemden tegen. 

• Bij de behandeling is door mevrouw Terlouw (ChristenUnie) namens haar fractie en mede 
namens de fracties van GroenLinks en SGP, een amendement (A4) ingediend over 
“Werkgelegenheid laagopgeleide inwoners”, dat de volgende wijziging van het door het 
college voorgestelde beslispunt 1 onder a behelst: 
‘…..; en dat in de tekst op bladzijde 18 onder het kopje “Financiering” de zin aan het slot van 
de eerst alinea die als volgt luidt: “Daarbij dient tevens bekeken te worden hoe de 
verschillende gemeenten bijdragen aan het behoud en groei van werkgelegenheid” wordt 
gewijzigd in: “Daarbij dient tevens bekeken te worden hoe de verschillende gemeenten 
bijdragen aan het behoud en groei van werkgelegenheid, waarbij speciaal aandacht is voor 
het bevorderen van werkgelegenheid voor laagopgeleide inwoners’. 
Het amendement is met 15 stemmen voor en 11 tegen aangenomen. Voor het amendement 
stemden de fracties van Dorpsbelangen Huizen, D66, GroenLinks, PvdA, ChristenUnie en SGP. 
De overige fracties stemden tegen. 

• Bij de behandeling is door de heer Doorn (ChristenUnie) namens zijn fractie en mede namens 
de fractie van GroenLinks, een amendement (A5) ingediend over “Circulaire regio Gooi en 
Vechtstreek”, dat de volgende wijziging van het door het college voorgestelde beslispunt 1 
onder a behelst: 
‘….., en dat op bladzijde 14 van de RSA, de volgende vierde bullet toegevoegd moet worden: 
“Realisatie van de strategie Circulaire regio Gooi en Vechtstreek”, en in de daarop volgende 
tekst van de RSA een korte toelichting moet worden gegeven.’ 
Het amendement is met 18 stemmen tegen en 8 voor verworpen. Voor het amendement 
stemden de fracties van D66, GroenLinks en ChristenUnie. De overige fracties stemden tegen. 

• Bij de behandeling is door de heer Doorn (ChristenUnie) namens zijn fractie en mede namens 
de fracties van GroenLinks en SGP, een amendement (A6) ingediend over “Milieu en overlast 
A1/A6/A27”, dat de volgende wijziging van het door het college voorgestelde beslispunt 1 
onder a behelst: 
‘…..en dat bij het speerpunt “Een duurzaam Gooi en Vechtstreek” op pagina 14, de tekst bij de 
3e bullet wordt gewijzigd in (wijziging onderstreept): “Het bundelen van slagkracht, kennis en 
expertise op klimaatadaptatie, biodiversiteit en milieu”, en de tekst onder op pagina 15 onder 
de kop “Klimaatverandering & biodiversiteit” wordt gewijzigd in (wijziging onderstreept): “De 
gemeenten versterken het groene karakter van onze regio door deze raadsperiode de kennis 
en expertise op klimaatverandering, biodiversiteit en milieu te bundelen. Met deze bundeling 
kan tevens de noodzakelijke slagkracht, kennis en expertise voor deze complexe vraagstukken 
worden geborgd. Binnen dit kader pleit de Regio voor beperking van de geluidsoverlast en 
uitstoot van CO2 en fijnstof door de snelwegen A1 en A27. Het groene karakter van de regio 
kan ook worden ingezet om klimaatverandering tegen te gaan (beperken CO2 en verhoging 
opname CO2)”. 
Het amendement is met 20 stemmen tegen en 6 voor verworpen. Voor het amendement 
stemden de fracties van GroenLinks, ChristenUnie en SGP. De overige fracties stemden tegen. 
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• Vervolgens wordt conform het, als gevolg van de aangenomen amendementen A2 en A4, 
gewijzigde voorstel besloten. 
 

9. Beheer en exploitatie gemeentelijke binnensportaccommodaties en openluchtzwembad 
Sijsjesberg 

• Conform voorstel besloten. 
 
Toezegging 
Wethouder Boom zegt toe, dat op een maatschappelijk verantwoorde wijze met 
maatschappelijk vastgoed zal worden omgegaan. 
 

10. Opheffen geheimhouding Deloitte rapportage 
• Conform voorstel besloten. 

 
11. Aanbestedingsresultaat vernieuwbouw Dr. Maria Montessorischool  
• Conform voorstel besloten. 
• Bij de behandeling is een motie (M1) over “Beter begroten van projecten” ingediend door 

mevrouw F. van der Kleij (Leefbaar Huizen). De motie behelst de volgende opdracht aan het 
college: 
“in het vervolg alleen nog een voorstel ter gehele of gedeeltelijke bekostiging van een project 
aan de raad voor te leggen dat voorzien is van een voor de duur van het gehele project 
sluitende kostenraming, en anders in ieder geval ook inzichtelijk maakt over welke bedragen 
en/of onderdelen van het project nog financiële onzekerheid bestaat, met een zo nauwkeurig 
mogelijk inschatting van de daarmee gemoeide kosten;”. 
De motie is met algemene stemmen aangenomen. 
 
Toezegging: 
Wethouder Verbeek zegt toe dat zij, als het om de vernieuwbouw van de dr. Maria 
Montssorischool gaat, niet nog eens aan de raad om een aanvullend krediet zal vragen, 
anders dan eventueel voor de nog te treffen noodzakelijke verkeersmaatregelen. 

 
12.  Beleidsplan openbare verlichting 2020-2025 
• Conform voorstel besloten. 
 
13. Wijziging Reglement van Orde  
• Het voorstel is met 20 stemmen tegen en 6 voor niet aangenomen. Voor het voorstel 

stemden de fracties van Dorpsbelangen Huizen en CDA. De overige fracties stemden tegen 
het voorstel. 

 
14. Vragenuur 
• Wethouder Verbeek beantwoordt een vraag van mevrouw Leeuwin (PvdA) over het 

adopteren van een naamsteen van het nationaal holocaustmonument.  
 
Sluiting 
• Na een moment stilte gevraagd te hebben sluit de voorzitter de vergadering om 23.10 uur. 
 


